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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 4/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice, 

které se uskutečnilo dne 21.6.2023 od 17:00 hod. v místním pohostinství 

 

Přítomno:        7       členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:    0       člen zastupitelstva obce    
 

Hosté:               0         (viz. prezenční listina) 

Občané:          15         (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

 

1.   Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2.   Kontrola minulého usnesení 

3.   Řešení dopravního opatření na snížení rychlosti OA v ulici od OÚ k hřišti 

4.   Dotace MMR 

5.   Pozemek p.č. 2/2 v k.ú. Deštnice – pozemek pod KD   

6.   Vlaky – trať č. 124   

7.   Kurz první pomoci  

8.   Pořízení ramp na in-line a koloběžky 

9.   Žádost o převod pozemků na PÚ 

10. Pergola Sádek, Deštnice 

11. Vstup do svazu měst a obcí ČR 

12. Výběrové řízení na akci výměna oken v KD 

13. Stav účtů obce 

14. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

15.  

16.  

17.  

18. Závěr  

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 

 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

Ověřovateli zápisu byli určeni:  p. Kopřiva, p. Zelenková 

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Doplnění:  

 

 15.  Rozpočtové opatření č.3/2023 

 16.  MAS Vladař - informace 

 17.  Strategický plán obce Deštnice na roky 2023-2033 

 

Připomínky, diskuse:  

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:   7      členů zastupitelstva obce. 

Proti………………………………………0      členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování………………………0      členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/4/2023:  ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  
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2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

3. Řešení dopravního opatření na snížení rychlosti OA  v ulici od OÚ ke hřišti  

Starostka informovala, že na minulých zasedání ZO jednalo o nutnosti vyřešení rychlosti OA v ulici od OÚ ke 

hřišti. Sdělila, že zaslala na DI žádost o posouzení dopravní situace a následně nechalo zastupitelstvo zpracovat 

projekt, který tento nebezpečný úsek řeší. Dále sdělila přibližnou cenu potřebného dopravního značení, které je 

v projektu určeno.  

 

Připomínky, diskuse:  

Starostka - dotazuje se, zda na usazení dopravního značení má obec najmout firmu nebo zda udělají zastupitelé   

                  ve spolupráci s členy stavební komise svépomocí.  

P.Bůcha - hlavně nezapomenout vytyčit kudy vede O2, vodárna,ČEZ 

Starostka - to je samozřejmost, to děláme vždycky. 

Starostka - platí tedy dohoda, že osazení si uděláme sami? 

P.Postředník - jistě. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

4. Dotace MMR 

Starostka informuje, že na minulém zasedání byly přítomní seznámeni o nově vyhlášených dotačních titulech 

z MMR. Dále informuje, že zastupitelstvo schválilo podání žádosti a na zpracování žádosti schválili firmu 

Regiozona. Bohužel vzhledem k tomu, že při žádosti o dotaci nestačí, aby byla obec majitelem nemovitosti, ale 

zároveň i všech pozemků, na kterých se nemovitost nachází, nemohla být žádost o dotaci podaná. Informuje, že 

dotace stejného tipu by měla být vyhlášena ještě na podzim v rámci konsolidačního balíčku, tak by se žádost 

podala až ke konci roku. Musí se tedy především vyřešit vlastnictví pozemků.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

5. Pozemek p.č. 2/2 v k.ú. Deštnice – pozemek pod KD 

Starostka sdělila, v návaznosti na předchozí bod, že jediný pozemek pod budovou KD, který obec nemá ve 

vlastnictví je pozemek p.č. 2/2 o výměře 224 m2, který je ve vlastnictví Římskokatolické farnosti. Sdělila, že 

opakovaně obec o pozemek žádala několik let, naposledy letos v lednu. Bohužel bezúspěšně. Nyní se starostka 

na Římskokatolickou farnost obrátila s opětovnou žádostí, kdy sdělila, že obec má v plánu postupně 

zrekonstruovat KD a vzhledem k pozemkové situaci nemůže žádat o dotace. Na poslední žádost již bylo 

sděleno, že tedy ŘK farnost pozemek obci odprodá za cenu 50.000,- Kč.  Informuje, že po projednání tohoto 

bodu bude zveřejněn záměr o koupi pozemku a na dalším jednání bychom už jednali o samotné koupi.  

 

Připomínky, diskuse:  
Starostka – je to sice vysoká cena, ale pozemek opravdu potřebujeme, pokud budeme usilovat o dotace na 

opravu KD  

P.Bobek - cena není zrovna malá. Nedalo se smlouvat. 

Starostka - vzhledem k tomu, že původní cena byla 100.000,- Kč a slevili nám na 50.000,- Kč, už nebyl prostor 

na smlouvání. 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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6. Vlaky – trať č. 124   

Starostka informuje o průběhu jednání ohledně vlaků – trati č. 124. Předkládá občanům návrh jízdního řádu, 

který bude platný od 10.12.2023 

 

Připomínky, diskuse:  

P.Staňková - pokud se schválí, bude to déle než na jeden rok. 

P.Staňková - vlak by měl jezdit z Lužný. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

7. Kurz první pomoci 

Starostka informovala, že dostala podnět od p. Koláře, zda by nezvážili zastupitelé zakoupení defibrilátoru na 

OÚ. Sdělila, že oslovila několik firem a institucí, zda by bylo možné udělat nějakou osvětu v rámci poskytnutí 

první pomoci. Navrhuje, že by obec udělala průzkum, zda by o takovéto setkání byl zájem a poté bychom 

projednali případný postup.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Kolář - proškolení bych vzal přes Červený kříž - bude to za hubičku. 

P.Kolář - zabezpečení lze pořídit skříňku s kódem. 

P.Postředník - a kdo bude mít kódy? 

P.Kolář  - kódy budou mít oprávněné osoby, ale v případě potřeby ho může telefonicky sdělit komukoliv. 

                 Ale o pořízení vážně uvažujte. Dojezd je 15 min. A to je moc. Po 5 minutách už oživujete mrtvolu. 

P.Bůcha - kdo bude sloužit pohotovost 7/24? 

Starostka - to vše by se dalo vyřešit skříňkou, která bude zabezpečena číselným kódem. 

P.Bobek - a jeden chceme do Sádku. 

Starostka - budeme muset zvážit zda pořídit pouze defibrilátor - levnější nebo celý stojan - dražší varianta.         

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

8. Pořízení ramp na in-line a koloběžky 

Starostka informuje, že v obci se rozmohli mezi dětmi in-line koloběžky. Sdělila, že p. Postředník řešil problém 

s dětmi, že nám jezdili po novém stole na stolní tenis na hřišti nebo již je několikrát viděl jezdit na stříšce 

elektrické rozvodny u hřiště. Z tohoto důvodu starostka navrhuje dětem zakoupit několik překážek na in-line, 

které jsou mobilní. Byly by umístěné za OÚ a děti by si mohly o víkendech překážky rozmístit po autobusové 

otočce. Dostaly by to na starost dvě určené osoby, které by za to zodpovídaly. Dotazovala se již Jakuba M. a 

Daniela T. Kluci souhlasili, že by si to na starost vzali. Vzhledem k tomu, že obec z bezpečnostních důvodů 

pořídila kameru, která snímá prostor za OÚ, bylo by možné i případné kontroly, pokud by nastal nějaký 

problém (například neuklizené překážky).  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Kolář - je tady ideální místo pro koloběžkáře - pož.nádrž. 

P.Bobek - my chceme do Sádku taky. 

P.Benešová K.- já si myslím, že je to zbytečné. Oni sami nic nevymyslí, jen čekají, co se pro ně kdo vymyslí a 

pak si ničeho neváží. 

P.Postředník - kdo to bude mít na starosti. Až ty zodpovědné děti to neuklidí, tak autobus na otočku nezajede. 

Starostka - na úřadě je kamera tak se zjistí, kdo to byl. 

P.Postředník - to je dobré ale stejně se bude muset najít někdo, kdo to uklidí. 

Starostka – pokud to budou mít na starost dva kluci, tak prostě budeme volat jejich rodičům, pokud to neuklidí 

P.Kopřiva - stejně je to bude bavit jen chvíli, jako všechno. 

P.Staňková E. - pokud ty překážky zůstanou na otočce, autobus tam nezajede. 

P.Fencková - ať se taky trochu a angažují  rodiče. 

P.Bůcha - proč se nezprovozní fotbalové hřiště? 

P.Fencková - dříve tady bývalo volejbalové hřiště. Klidně by se mohlo zase obnovit. 

Starostka - tak co myslíte, koupit překážky? 

Jednohlasně ne. 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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9. Žádost o převod pozemků na PÚ  

Starostka informuje, že zaslala žádost na PÚ na převod některých pozemků v obci. Sdělila bližší informace.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Bůcha - až se budou upravovat pozemky, měl by se povrch seškrábnout,  aby recyklát nešel rovnou na trávu. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

10. Pergola Sádek, Deštnice 

Starostka informuje, že nechala zpracovat cenovou nabídku na pergolu do Sádku a Deštnice. Sdělila bližší 

informace.   

 

Připomínky, diskuse:  

P.Bůcha - a kdo tam bude chodit? 

P.Neudorfská - chápu, že si v Deštnici u bytovek dělají pergoly, aby mohli sedět venku. Ale v Sádku všichni 

mají zahrady asi i pergoly a pokud si chtějí sousedky poklábosit, k čemu nějakou centrální pergolu. 

P.Postředník - a co kdyby taky sádecký se angažovali a část prací by se udělala svépomocí 

p. Zelenková – takže na Sádku se bude pořád šetřit, nic se tam dělat nebude…. 

Starostka  - upřímně, Sádečtí nikdy po obci pořádně nic nechtěli, bohužel vzhledem k tomu, že nemáme 

pozemky se tam nedá nic moc vymýšlet. Vždy se pořídily nové věci do Deštnice (např. dětské hřiště) a staré 

věci se přesunuly do Sádku. Snažíme se, pokud to jde, abychom dopřály i nové věci do Sádku (např. uvítací 

cedule, dětské hřiště, jsou objednané nástěnky…), ale možností je opravdu málo. Proto jsem pro, abychom 

opravdu Sádeckým vyhověli a odpočinkovou pergolu jim udělali. 

P.Kolář - a kde to bude? 

Starostka - nahoře jak bydlí Bobkovi a p. Krausová. Není to jen pro místní a mohli by jí využívat i turisté a 

cyklisti. Spousta lidí jezdí na kole nebo turisté chodí z Deštnice do Sádku, myslím, že by to bylo dobré 

odpočinkové místo. Je nutné mít nejdříve souhlas od majitele pozemku, protože pozemky v Sádku bohužel 

žádné nemáme, ale poté bych byla ráda, kdyby se nějaké takové místo v Sádku vybudovalo. 

P.Henych - to je pro nás daleko, chtělo by to blíž k nám. 

P.Zelenková - pro nás taky.  

Starostka - v Sádku je problém s pozemky. Obec tam žádné pozemky nevlastní. I tady patří pozemek 

soukromému majiteli. Předběžný souhlas majitele pozemku máme, ale dokud nebude podepsaná smlouva o 

dohodě o užívání, tak se nic stavět nebude. 

Staňková E. - já bych byla pro. Nemají hospodu, tak ať se mají kde scházet. 

P.Bobek - a bude to do Silvestra? 

Starostka - nejdříve musíme mít souhlas od majitele pozemku. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s pořízením pergoly do Sádka za 65.000,- Kč.  

Výsledek hlasování: 

Pro:        7  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členka zastupitelstva obce   

Usnesení č.2/4/2023: ZO schvaluje pořízení pergoly do Sádka za 65.000,- Kč. 

 

 

11. Vstup do svazu měst a obcí ČR 

Starostka informuje, že by uvítala, kdyby obec Deštnice vstoupila do svazu měst a obcí ČR. Sdělila, jaké 

přínosy by to pro obec mělo.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Fencková - a oni dávají nějaké peníze pro obce? 

Starostka - ne ale třeba hlídají dotace, mají spousty školení, které jsou pro členy zdarma a podobně. 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí se zasláním přihlášky do svazu měst a obcí ČR.  

Výsledek hlasování: 

Pro:        7  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členka zastupitelstva obce   

Usnesení č.3/4/2023: ZO schvaluje přihlášku do svazu měst a obcí ČR. 

 

 

12. Výběrové řízení na akci výměa oken v KD 

Starostka informuje, že byla schválena žádost o dotaci na výměnu oken v KD z KÚÚK z POV. Z toho důvodu 

může obec již vyhlásit výběrové řízení na firmu, která výměnu oken provede. Vzhledem k tomu, že se okna 

budou osazovat menší, je potřeba vyhlásit 2 výběrová řízení. Jedno na výměnu oken a druhou na zednické 

práce, které budou spočívat ve zmenšení okenních otvorů dle technické zprávy projektanta.   

 

Připomínky, diskuse: ----------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

13. Stav účtů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 873.626,78 Kč, na účtu ČNB 725.978,59 Kč. Celkem tedy má obec 

na účtech finanční prostředky ve výši 1.599.605,37 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

14. Připomínky náměty občanů 

 P.Postředník - kdy p.Kubelka  vypracoval dokumentaci pro výměnu oken na KD? 

Starostka - v červnu. 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 

15. Rozpočtové opatření č. 3/2023 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 3/2023. Sdělila, čeho se změny týkají. 

           

Připomínky, diskuse: ----------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 
 

Starostka nechává hlasovat o rozpočtovém opatření č. 3/2023. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                     7         členové zastupitelstva obce. 

Proti:                   0         členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:           0         členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 4/4/2023: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.3/2023. 

 

 

16. MAS Vladař 

Starostka informuje, že se minulý týden zúčastnila setkání starostů a MAS Vladař. Sdělila, že jsou možnosti na 

čerpání dotací. 

Připomínky, diskuse:  

Starostka - momentálně máme možnost požádat o dotaci na pořízení stolů a židlí do KD včetně projektoru a 

projekčního plátna, tím vznikne multifunkční sál. Dále můžeme zažádat o dotaci na komunitní život (chceme 

pořádat turnaj v živém stolním fotbale), tak bychom mohli od kraje získat nějaký finanční příspěvek.  

ZO bere na vědomí podané informace. 
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17. Rozvojový strategický plán obce 2023 -2033 

Starostka informuje o čem je strategický plán a k čemu slouží. Sdělila, jaké věci rozvojový plán řeší. 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 
 

Starostka nechává hlasovat o schválení předloženého rozvojového strategického plánu 2023-2033. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                     7         členové zastupitelstva obce. 

Proti:                   0         členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:           0         členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 5/4/2023: ZO schvaluje Strategický plán obce Deštnice 2023-2033. 

 

 

18. Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání.  

Jednání bylo ukončeno 18,25 hod.  

 

Zapsala: p. Neudorfská M.  

 

 

 

Ověřovatelé  zápisu:              p. Kopřiva Petr             podpis      ……………………….  

 

 

 

 

                                               p. Zelenková Monika              podpis      ...................................… 

 

  

 

 

   

Starostka obce                       p. Vokurková Lucie               podpis      ……………………….   

 

 


